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Directeur Parenco stapt op: 'Niet
vanwege stankoverlast'
RENKUM - Raymond Jolink van Smurfit Kappa Parenco stopt als algemeen
directeur. ,,Mijn rol is sinds de overname van Smurfit Kappa dermate klein
dat ik besloten heb te stoppen", zegt Jolink. Jo Cox volgt hem op.

 0 REACTIES

Na zes jaar verschillende functies binnen de directie van Parenco te hebben
gehad zit de klus voor algemeen directeur Raymond Jolink van Smurfit Kappa
Parenco erop. Op maandag 1 oktober neemt de 64-jarige Jo Cox, algemeen
directeur van Smurfit Kappa Roermond, Jolinks taak over. 

https://www.gelderlander.nl/renkum/directeur-parenco-stapt-op-niet-vanwege-stankoverlast~a3222aad/133028398/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Frenkum%2Fdirecteur-parenco-stapt-op-niet-vanwege-stankoverlast%7Ea3222aad%2F%3Futm_source%3Dfacebook%26utm_medium%3Dsocial%26utm_campaign%3Dsocialsharing_web
http://twitter.com/share?text=Directeur+Parenco+stapt+op%3A+%27Niet+vanwege+stankoverlast%27&url=https%3A%2F%2Fwww.gelderlander.nl%2Frenkum%2Fdirecteur-parenco-stapt-op-niet-vanwege-stankoverlast%7Ea3222aad%2F%3Futm_source%3Dtwitter%26utm_medium%3Dsocial%26utm_campaign%3Dsocialsharing_web


2/20/24, 9:12 AM Directeur Parenco stapt op: 'Niet vanwege stankoverlast' | Renkum | gelderlander.nl

https://www.gelderlander.nl/renkum/directeur-parenco-stapt-op-niet-vanwege-stankoverlast~a3222aad/ 2/3

(4)Lees ook

Het stinkt in Gelderland, wie doet er wat aan?PREMIUM

Hij zegt dat het zijn eigen keuze is om deze stap te maken. ,,Ik heb de
overname door Smurfit Kappa voorbereid. Die is per 1 juli tot stand gekomen.
Daarna heb ik tijdens de vakantie nagedacht over mijn rol bij Smurfit Kappa
Parenco. Mijn conclusie is dat die te gering is geworden en dat het tijd is om te
stoppen", vertelt vertrekkend algemeen directeur.

Zelfstandig

Negatief gesteld is
Parenco nu alleen
nog een unit, een
productie lijn
Raymond Jolink, Vertrekkend algemeen
directeur

Jolinks vertrek komt exact een jaar
na het vertrek van zijn voorganger
Geert Wassens. Onder diens leiding
was Jolink plaatsvervanger en
verantwoordelijk voor onder meer de
productverkoop. ,,Parenco was een
zelfstandig bedrijf dat niet alleen
papier en verpakkingspapier
produceerde, maar ook
verantwoordelijk was voor de
verkoop van het product en een
eigen bankrelatie had. Die laatste
twee zijn met de overname van Smurfit Kappa centraal geregeld vanuit Ierland.
Negatief gesteld is Parenco nu alleen nog een unit, een productielijn."

De Renkumse papierfabriek Parenco kwam sinds de ingebruikname van
papiermachine 2 (PM2) in 2016 regelmatig negatief in het nieuws. Veel
inwoners van het dorp Renkum klaagden over stank, trillingen en
geluidsoverlast. Afgelopen woensdag was er zelfs nog een debat in de
Renkumse gemeenteraad over de overlast van Parenco. Wethouder Joa
Maouche kondigde daar aan dat hij aankomende woensdag een afspraak met
de directie van Parenco heeft. Hij zal dan tegenover Jo Cox zitten. Zijn vertrek
heeft niets te maken met die overlast, aldus Jolink. 
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Nieuw leven
Raymond Jolink heeft sinds de
komst van H2 Equity Partners
Parenco in 2012 samen met Geert
Wassens de papierfabriek nieuw
leven ingeblazen. Parenco had
destijds nog maar één papierfabriek
in werking. Door de digitalisering
nam de vraag om papier sterk af.
Onder leiding van Wassens en Jolink
maakte Parenco de switch naar de
productie van verpakkingspapier of
karton. Hiervoor hebben ze in 2016
de tweede papierfabriek opgestart. 

De twee waren ook verantwoordelijk voor de oprichting van een biomassa-
centrale die een eind maakte aan het gebruik van aardgas. Daar kwamen
enkele jaren geleden de plannen voor geothermie bij, waarbij met een
kilometerslange buis energie kan worden gewonnen uit aardwarmte. Die
ontwikkeling zal Jo Cox verder begeleiden.  

Raymond Jolink (links) vertrekt na zes jaar
Parenco. Naast hem manager Ruben van
Haren. © Marc Pluim

Bij Parenco werken ongeveer 260 medewerkers. Zij zijn afgelopen vrijdag op
de hoogte gebracht van het vertrek van Jolink.
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